
 

Skolebestyrelsesmøde Nordstrandskolen      
Mødet afholdes onsdag den 28. august 2024  

kl. 18.00-21.00 i Konferencelokalet på skolen. 

 

OBS. Der serveres aftensmad fra kl. 17.45  

 

Forældrerepræsentanter: Carsten Friis Toft 

(formand), Mette Thesbjerg Klint (næstformand), 

Thomas Holte, Stine Prammann, Martine 

Bentsen, Mette de Fine Licht og Christine 

Colding Holmsgaard 

 

Kommunalbestyrelsen: Henrik Løwenheim 

Kjærsvold-Niclasen 

 

Skoleleder: Claus Peter Andersen 

Administrativ leder: Jacob Rønlev Kaarsted 

 

Medarbejderrepræsentanter: Gabriel Øberg og 

Thomas Søndergaard Petersen 

 

Elevrepræsentanter: Vælges først på 

elevrådsmøde den 3/9 

 

Fraværende: Henrik, Thomas H og Mette F. 

Martine mødte kl. 19 

 

Dagsorden: 

 

 

 

 

 

1. Godkendelse af dagsorden og 

velkommen til Christine 

 

Dagsordenen blev godkendt 

Medlemmerne præsenterede sig kort 

Formanden redegjorde for bestyrelsens arbejde og 

ansvarsområder. 

 

2. 

 

Valg af ordstyrer 

 

Mette blev valgt 

3. Bestyrelsen konstituere sig 

Formanden rammesætter arbejdet i 

bestyrelsen. 

 

Formanden blev genvalgt 

Næstformanden blev genvalgt 

3. Meddelelser fra: 

 

18.00 – 19.00 

Orientering 

 

 

 Formanden 

 

 Årsberetningen lægges ud på Aula i dag. 

Der er forældremøder i denne tid hvor 

medlemmer fra Skolebestyrelsen deltager 



Carsten redegjorde for, hvordan Det 

Rådgivende Skoleorgan fungerer. På sidste 

møde handlede det om kommunens budget. 

Budgettet er ikke så presset, da kommunen har 

fået flere midler fra staten end forventet. 

 

 Skolen  

 

 - Orientering om skolestart 

Vi er kommet godt fra land, med bl.a. 

velkomst til de nye 0. klasser og 31 nye 

elever i 10. klasserne 

- Brandøvelse 

Kommer nok i et frikvarter. Det har vi 

ikke prøvet før, så det bliver spændende 

hvordan det kommer til at fungere. 

- Ordensregler 

Vi skal opdatere reglerne en gang om 

året. Der kommer feedback fra både 

lærere og elever. 

- PLOV 

Vi har haft en konsulent fra SafeSec på 

besøg til et indledende møde. 

Firmaet kommer i løbet af september ud 

på skolen og laver en risikovurdering af 

lokaler og på p-mødet 1. oktober bliver 

vi præsenteret for den endelige 

beredskabsplan inkl. varslingssystem. 

Fremover kommer de en gang om året 

og opdaterer planerne. 

Vi er meget trygge ved at vi har fundet 

et professionelt firma til at lave 

planerne for os. Herefter er det op til de 

ansatte at tale med eleverne. 

Thomas spurgte om varslingen sker via 

mobiltelefon. Vi har et ønske om at 

mobiltelefoner bliver suppleret med en 

anden løsning (ift. varsling). Formanden 

tager denne sag med til Henrik og vi 

afventer et politisk svar. 

- Kælderstatus 

Indtil videre holder planen, og vi har 

selv lavet arbejdet. Bl.a. har vi været på 

genbrugsstationen over 10 gange.  

To af de lokaler, hvor vi fik et påbud, er 

ryddet for affald mm., og inden jul skal 

værkstedet være ryddet. Så er alle tre 

påbud løst. Eksterne der har lånt 

lokaler, er også ved at være færdige. 

- Antimobbestrategi 



Den har politikerne læst (Det gode 

skoleliv), og vi har fået positive 

tilbagemeldinger på den. 

- Forældremøder 

Positiv tilbagemelding fra lærerne om 

deltagelse fra skolebestyrelses-

medlemmerne. 

- Vi bliver nødt til at genopslå en 

lærerstilling igen. 

 

 Lærerne 

 

 Lærerne er kommet godt i gang, men der er 

travlt. Og der er enkelte huller i skemaerne, 

pga. lærere der har sagt op. 

 

 Eleverne 

 

 Intet 

 Udvalg 

 

 Intet 

 

 Kommunalbestyrelsen 

 

 Intet 

 PAUSE 19.00 – 19.05 

 

 

4. Lærernes dag 5. oktober 

 

19.05 – 19.20 Skal der være en anerkendelse fra 

skolebestyrelsen? 

Bestyrelsen drøftede forskellige forslag.  

Og besluttede at formanden skriver ud til 

forældrene for at bede dem og eleverne at 

sende hilsner til lærerne på dagen og samtidig 

til at bede forældrene bage kager til lærerne. 

Kagerne placeres på P-rummet, hvor alle kan 

tage. Og resten bæres i SFO’en. 

 

5. Høringssvar på R-skemaer 

 

19.20 – 20.00 Bilagslink er tidligere sendt ud.  

Bilag 1. Høringssvar til budget 2025 – 

Nordstrandskolen 

Med enkelte ændringer blev formandens 

forslag vedtaget. 

 

6. Drøftelse om ringetidssæt 20.00 – 20.45 Bilag 2. Total overblik af Timer 2024-25 vs. 

2025-26 

Bilag 3. Ringetidssæt forslag INDSKOLING  

Bilag 4. Ringetidssæt forslag MELLENTRIN 

Bilag 5. Ringetidssæt forslag UDSKOLING 

 

Bestyrelsen havde en god drøftelse af forslaget 

for og imod. Det er svært at vurdere, hvad 

konsekvensen vil være, anhængig af hvilken 

beslutning vi træffer. 

Bestyrelsen besluttede at vente med at træffe 

beslutning om afstemning af indførelse af nyt 



ringetidssæt til efter budgettet for 2025 er 

vedtaget politisk. 

 

7. Eventuelt 

 

 Intet 

 

 

Kommende møder: 

 

 


